
Zápisnica zo 4. zasadnutia OZ v Brodskom, konaného dňa 

18.5.2023 o 18.00 hod. na OcÚ v Brodskom. 

 
Prítomní : viď. prezenčná listina  

 

 

1.Otvorenie 

 

Pán starosta privítal prítomných na  zasadnutí a konštatoval, že je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov, a preto je zasadnutie uznášania schopné. 

 

Upozornil, že rokovanie bude nahrávané. Nahrávka bude slúžiť na spracovanie zápisnice 

a nebude sa zverejňovať. Po podpísaní zápisnice bude nahrávka vymazaná. 

 

 

2. Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  

Za zapisovateľku bola určená pani Jarmila Šimková. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Mgr .Božena Bílková  a p. Samuel Čulen 

 

3.Schválenie programu zasadania 

 

Pán starosta prečítal program. 

 

Návrh programu k dnešnému zasadnutiu  je nasledovný: 

 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Schválenie zabezpečenia spolufinancovania projektu 

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Záver 

 

Nik nemal pripomienky k programu zasadnutia. 

 

Hlasovanie : 

 

Za :           6– Šimon, Michalovský, Čulen, Mgr. Bílková, Barkóci, Štvrtecký 

Proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

Program bol schválený. 

 

4.Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Michal Šimon a p. Ondrej Štvrtecký. 

 



 

Hlasovanie : 

Za :           6– Šimon, Michalovský, Čulen, Mgr. Bílková, Barkoci, Štvrtecký 

Proti :        0 

Zdržal sa : 0 

  

 

Návrhová komisia bola schválená v zložení : p. Michal Šimon  a p. Ondrej Štvrtecký 

 

5.Schválenie zabezpečenia spolufinancovania projektu 

 

p. starosta: Dôvod, prečo sme zvolali schôdzu zastupiteľstva je to, že nám bol schválený 

nenávratný finančný príspevok na technické zabezpečenie zberu odpadu. 

 

V tejto súvislosti sme boli vyzvaní na súčinnosť pri podpise zmluvy. K podpisu je potrebné 

predložiť nejaké doklady a splniť stanovené náležitosti.  

 

Jednou s týchto povinných náležitostí, ktoré musíme predložiť, je aj uznesenie zastupiteľstva 

o tom, že schvaľuje zabezpečenie spolufinancovania projektu. Výška spolufinancovania je 5 %. 

 

Na doručenie máme lehotu 10 pracovných dní. Výzva bola doručená 09.05.2023.  

 

Prišiel poslanec p. Stanislav Ralbovský. 

 

Poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Bol prečítaný návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie : 

Za :           7– Šimon, Michalovský, Čulen, Mgr. Bílková, Barkoci, Ralbovský, Štvrtecký 

Proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

Uznesenie č.45/2023 bolo schválené. 

 

 

Uznesenie č. 45/2023 – OZ v Brodskom schvaľuje spolufinancovanie projektu s názvom: 

Triedený zber odpadov v obci Brodské – technické zabezpečenie, 

kód výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2021-72, vo výške 5% z celkových 

oprávnených nákladov 252 744,11 € s DPH, t.j. v sume vo výške 

minimálne 12 637,21 €.   

 

 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

starosta obce   

 

 

 

 



 

 

6.Rôzne   

 
p. starosta: Pán Rašman požiadal o odkup pozemku vo vlastníctve obce. Nakoľko obec už 

predmetný pozemok v minulosti predala, nie je možné tejto žiadosti vyhovieť. 

 

Bol prečítaný návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie : 

Za :           7–Šimon, Michalovský, Čulen, Mgr. Bílková, Barkoci, Ralbovský, Štvrtecký 

Proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

 

Uznesenie č.46/2023 bolo schválené. 

 

Uznesenie č. 46/2023 - OZ v Brodskom nesúhlasí s predajom nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce a to pozemku p.č. 3987- zastavaná plocha a nádvorie, KN-E, k.ú. 

Brodské, LV č. 1041 vo výmere 22 m2 pre p. Frederika Rašmana, 

Brnenská 581/142, 908 01 Kúty.  

 

 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

starosta obce 

 

 

p. starosta: Pani riaditeľka Domova seniorov Brodské predložila členom obecného 

zastupiteľstvu  výročnú správu Domova seniorov Brodské za rok 2022. Poslanci dostali správu 

na pozretie a skutočnosť, že sa oboznámili s danou správou berú na vedomie. 

 

Bol prečítaný návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie : 

Za :           7–Šimon, Michalovský, Čulen, Mgr. Bílková, Barkoci, Ralbovský, Štvrtecký 

Proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

Uznesenie č.47/2023  bolo schválené. 

 

 

Uznesenie č. 47/2023 – OZ v Brodskom berie na vedomie Výročnú správu Domu seniorov 

Brodské, n.o. za rok 2022. 

 

 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

starosta obce 

 



 

7. Diskusia 

 

Pán starosta otvoril diskusiu a do diskusie sa prihlásil ako prvý a pozval všetkých na oslavu 

200.výročia narodenia Martina Čulena, ktorá sa uskutoční 27.5.2023. Program začne 

o 11.00 hod. svätou omšou v kostole, pokračuje sa pred dom M. Čulena a o 14.00 hod. sa v KD 

uskutoční prednáška . Program je uverejnený na stránke obce a na vývesnej tabuli obce.   

 

p. Suchovská: Bývam na Kukučínovej ulici a keď dva dni prší  je tam jazero, deň neprší a všetku 

vodu mám v sklepe, čo s tým, nedá sa tá voda odviezť? 

p. Krídlová : Aj my máme v sklepe vodu. 

p. Suchovská: Je to od pani Kuklišovej až po nás.  

p. Štvrtecký: Ak je to najnižší bod ,urobiť drenážnu jamu  -šachtu s poklopom a hasiči by to 

mohli vytiahnuť. 

p. starosta: Prediskutujem to s hasičmi. 

p. Suchovská: Celé leto tam smrdí kanalizácia, ide to až do domu, bol tam pozrieť aj pán Maroš 

Štvrtecký a nič nenašiel. Poklop mám uprostred výjazdu, dávam ho hore dole ,keď chcem vyjsť, 

mám s tým problém. Niečo s tým treba spraviť. 

p. Krídlová: Ten poklop, by ste nemali dvíhať. Je to zanesené v rúrach ,bolo by dobré zavolať 

AZ kanalizácie a prečistiť to. 

p. Štvrtecký: Možno je tam nános. 

Ing .Hladík: Treba nahlásiť na obecný úrad. 

p. Krídlová: Aj pán Jurkovič sa sťažoval, prečisťovali to a vytiahli odtiaľ mastnotu. Všeličo sa 

tam leje a nachytá sa to na stenu.   

p. starosta: Prečistíme, nie je problém. 

p. Suchovská: Kedy bude chodník na ulici Martina Čulena ,aspoň od Papánka po Poláka?  

p. starosta. Až nám  predajú majitelia pozemky, nie je to také rýchle, je to v riešení, pol roka 

s nimi jednám, jeden  pozemok sa nám podarilo odkúpiť, v ostatných je to problematické.  

S majiteľmi sme v kontakte, jeden chce svoje pozemky vymeniť za naše, zatiaľ sme se 

nedohodli za aké. Jeden tam má záložné právo banky. Sú to ich pozemky a oni si stanovujú 

podmienky. 

 

8. Záver 

 

Pán starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a poprial im pekný  zvyšok večera. 

 

 

 

 

Zapisovateľka:                    Overovatelia:                               

 

..................................          ........................................                      ......................................        

Jarmila Šimková                  Mgr. Božena Bílková                           Ing. Vladimír Kocúr  

                                                                                                     starosta obce      

 

                                ..........................................                    ....................................... 

                                  Samuel Čulen                                       Ing. Róbert Hladík 

                                                                                                     prednosta OcÚ 


